Tour Code: MU 10MOH

'itv. Manzhouli. Hailaer. Vigihaer. Harbin

影带河,欣赏国门外观*充满色彩又可爱的套娃广场与应有尽有的中酥金街了解和融入本土风情*体验民俗服装*欣赏壮观的成吉思汗广场.

/					
Day 01	Kuala Lumpur ~ Shanghai~ Beijing	(D)	第一天	吉隆坡 ~ 上海~ 北京	(晚餐)
Day 02	Beijing ~ Mohe~ Beiji Village	$(\mathbf{B}/\mathbf{L}/\mathbf{D})$	第二天	北京~ 漠河~北极村	(早/-/晚餐)
Day 03	Beiji Village	(B/L/D)	第三天	北极村	(早/午/晚餐)
Day 04	Beiji Village~ Genhe	(B/L/D)	第四天	北极村~根河	(早/午/晚餐)
Day 05	Genhe ~ Ergun City	(B/L/D)	第五天	根河~额尔古纳	(早/午/晚餐)
Day 06	Ergun City~ Manzhouli	(B/L/D)	第六天	额尔古纳~满洲里	(早/午/晚餐)
Day 07	Manzhouli~ Hailar	(B/L/D)	第七天	满洲里~海拉尔	(早/午/晚餐)
Day 08	Hailar~Qiqihar	$(\mathbf{B}/\mathbf{L}/\mathbf{D})$	第八天	海拉尔~齐齐哈尔	(早/午/晚餐)
Day 09	Qiqihar~ Harbin	(B/L/D)	第九天	齐齐哈尔~哈尔滨	(早/午/晚餐)
Day 10	Harbin~Shanghai~Kuala Lumpur{Fli	ght} (B)	第十天	哈尔滨~上海~吉隆坡	(早餐)

Mohe 漠河 :Xishan National Forest Park 西山公园, Guanyinshan National scenic area 观音山风景区

Beiji village 北极村 : Beiji village sightseeing 北极村风景区,Northest family 最北人家,Northest post office 最北邮局,Outpost

Genhe 根河 : Aoluguya ethnic Village 傲魯古雅民族村

Ergun City 额尔古纳:Genhe wetland(Buggy car)根河湿地(电瓶车),Visit Russian descent family 访华俄后裔家庭,

DIY Russia bread 制作俄罗斯面包

: 186 Ribbon River(Buggy car) 186 彩带河(电瓶车), Mammoth Park (Buggy car)猛犸象公园,(电瓶车), Manzhouli 满洲里

National exterior 国门外观, Matryoshka square 套娃广场, Soviet Union street 中蘇金街

: Hulun lake area 呼伦湖景区, Hulunbeier Prairies 呼伦贝尔大草原,Pony wine 小马酒,Festival obo 祭敖 Hailar 海拉尔

包,Herders home visits 牧民家访,Put on national costume for photogragh 穿民族服装照相,enjoy milk product 品尝奶制品, Take lele car 乘坐勒勒车, Chinggis Khan Square 成吉思汗广场, Hulunbeier ancient

exteri 哨所外观,Arctic pavilion 北极亭,Arctic sandba 北极沙洲,overlook Russian village 远眺俄罗斯村莊

city 呼伦贝尔古城

Qiqihar 齐齐哈尔 :Zhalong Nature Reserve (Buggy car)扎龙自然保护区,(电瓶车),View Grus japonensis 观丹顶鹤,

Wetland boat roving 湿地游船,Mosque 清真寺,Bukui Old Street 卜奎古街

Harbin 哈尔滨 :Snow World Theme Park 冰雪大世界主题乐园,Stalin park 斯大林公园,Flood Control monument 防洪纪

念塔,Central Avenue 中央大街,Church of St.Sophia 聖索菲亚教堂广场,GrandTheater exterior 大剧院外观

Harbin Russian boutiques 哈尔滨俄罗斯精品店, Native Product 土特产

Hotel 酒店

Place of

Visit

景点

Beiji village 北极村 Genhe 根河 Ergun City 额尔古纳 Manzhouli 满洲里

: Arctic Village Hotel / SML, 北极村山庄酒店 / 同级 : Genhe City Hotel / SML 根河市宾馆酒店 / 同级 : HongShuiQuan Hotel / SML, 红水泉酒店 / 同级

: Matryoshka square Hotel / SML, 套娃广场酒店 / 同级

Hailar 海拉尔 : Jiashihao Hotel/SML,嘉世豪酒店/同级 Qiqihar 齐齐哈尔 : Anyun Hotel / SML, 安运酒店 / 同级 Harbin 哈尔滨 : Tangram Hotel / SML, 谭阁美酒店 / 同级

Beijing 北京 : Commune 1958 Hotel / SML, 北京 1958 精品酒店/ 同级

Special Flavor 风味 📆

Delicacies Flavour 山珍风味,Cold water fish feast Flavour 冷水鱼宴风味, Farm house Feast 农家宴味, Chinese Dishes 中式合菜, Grilled Lamb 烤羊腿, Wok stew fish 铁锅燉鱼风味, Grilled meat Flavor 手把肉风 味,Mongolia lamb steamboat 内蒙羔羊火锅,Northeast dumpling 东北饺子风味,Special sauce ribs 百年酱骨头风

Optional Tour 自费项目

A) RMB 150/person 人民币 150/人: Harbin Polarland 哈尔滨极地馆.

B) RMB 260/person 人民币 260/人: Russiansong and dance Show 俄罗斯歌舞表演风味

** Remark 备注:Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主.

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

Tour Fare Included 团费含 : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店,膳食,交通接送,国际机票,观光点入门票及导游.

Tour Fare Excluded 团费不含 : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税,中国出境机场税,航空保险税,燃油税,签证,导游与司机小费.



Tour Code: MU 10MOH

10天9晚 北京. 北极村. 根河. 额尔古纳. 满洲里. 海拉尔. 齐齐哈尔. 哈尔滨

第一天 吉隆坡~ 上海~北京

(晚餐) 酒店: 北京 1958 精品酒店/ 同级

请旅客准时前往国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合,并由公司专职人员协助办理登机手续后,乘坐班机飞往中国首都北京。 晚餐后,入住酒店。

第二天 北京~漠河~北极村

(早/-/晚餐)

酒店: 北极村山莊酒店 / 同级

早餐后,送往机场乘坐内陆航班前往去漠河。抵达漠河后,游览<u>西山公园</u>。接着乘车前往<u>北极村</u>和<u>观音山风景区</u>。晚餐后送往酒店休息。

第三天 北极村

(早/午/晚餐) 酒店:北极村山莊酒店/同级

早餐后,前往游览**北极村风景区、最北人家、最北邮局、哨所外观、北极亭、北极沙洲**和**远眺俄罗斯村莊**。晚餐后前往酒店休息

第四天 北极村~根河

(早/午/晚餐) 酒店:根河市宾馆酒店/同级

早餐后,前往**敖鲁古雅民族村**。敖鲁古雅民族村鄂温克民俗村位于根河市西郊,南临301 国道,交通十分便利。民俗村总建筑面积 58,700 平方米,是集大中型会议、休闲度假、民俗展示、娱乐为一体的综合性旅游度假村,是一处自然——人文旅游景观。民俗村依托森林、河流,鄂温克猎民的民俗民风,推出一系列具有地方特色的旅游活动项目:主要有森林观光、探险、模拟狩猎;观民族宗教、歌舞、民俗表演;品尝民族风敖鲁古雅冰雪旅游文化节味餐、参观敖乡新居、访猎民等活动

第五天 根河 ~额尔古纳

(早/午/晚餐)

酒店:红水泉酒店/同级

早餐后,前往<u>根河湿地</u>(电瓶车),根河湿地保护区占地 12.6 万公顷,现为内蒙古自治区级自然保护区,位于根河、额尔古納河、得尔布干河和哈乌尔河交汇处。还包括根河、得尔布干河、哈乌尔河及两岸的河漫滩、柳灌丛、盐碱草地、水泡子及其支流。根河湿地包含有特别大范围的冲积平原,并在此形成了一个三角洲。是现今我国保护最完整、面积最大的湿地,被誉为"亚洲第一湿地"。接著乘車前往**訪華俄後裔家庭**和 **DIY 俄羅斯麵包**。晚餐后前往酒店休息。

第六天 额尔古纳 ~滿洲裡

(早/午/晚餐) 酒店:套娃廣場酒店/同级

早餐後,前往 <u>186 彩帶河</u>(电瓶车),186 这个数字只是这里公路的一座里程碑的数字,正赶上这里的山坡上可以俯瞰与俄罗斯交界的河流呈现九曲十八弯的形态,所以确立了这里的名字为 186 彩带河。这里许多是许多摄影爱好这慕名前来的聚集地。这里蓝天白云、毡房点点、牛羊成群、壮美辽阔.接著前往<u>猛犸象公園(电瓶车)</u>、<u>國門外觀、套娃廣場和中蘇金街</u>。晚餐后前往酒店休息。

第七天 滿洲裡~海拉爾

(早/午/晚餐)

酒店:嘉世豪酒店/同級

早餐后,前往**呼倫湖景區**,呼倫湖还以"大、活、肥、洁"著称全国。"大"是湖的面积自有准确记载以来最大面积为 2,339 平方公里,为中国北方第一大淡水湖;"活"指呼伦湖不是死水湖;"肥"是湖畔和河岸牧草繁茂,牲畜的粪便多流入湖中,是鱼类的天然饵料;"洁"是湖区各河流基本没有污染,是少有的一池碧水。呼伦湖烟波浩渺,天水相连,白帆点点,波光粼粼。接著遊覽**呼**倫貝爾大草原、小馬酒、祭敖包、牧民家访、穿民族服装照相、品尝奶制品、乘坐勒勒车、成吉思汗广场、呼伦贝尔古城。

第八天 海拉爾~齐齐哈尔

(早/午/晚餐)

酒店:安運酒店/同级

早餐后,前往<u>扎龍自然保護區</u>(電瓶車)扎龙自然保护区位于齐齐哈尔市东南 30 多公里处,是世界最大的芦苇湿地,也是丹顶鹤的故乡。丹顶鹤是濒危鸟类,全世界现已不足两千只,每年 3-10 月,约有四百只丹顶鹤飞来扎龙湿地繁殖停歇。来扎龙可以看到丹顶鹤们优美的身姿,它们或展翅飞翔、或在芦苇丛中蹒跚觅食,每年都有大批的摄影爱好者来此捕捉这些美丽的画面。鹤群放飞表演是扎龙景区的特色看点每次大约放飞 20-30。接著遊覽觀丹頂鹤、濕地遊船、清真寺和卜奎古街。

第九天 齐齐哈尔 ~ 哈爾濱

(早/午/晩餐)

酒店: 谭阁美酒店/ 同级

早餐后,前往**外观圣索菲亚教堂广场**。随后参观**斯大林公园**与**防洪纪念碑**。位 于松花江南岸,是顺堤傍水建成的带状形开放式公园,因俄罗斯古典式建筑风格而闻名。整个景区以防洪纪念塔为中心,同时 也是哈尔滨的象征,是为了纪念哈尔滨人民战胜两次特大洪水而建立的。13 米高的纪念塔由圆柱体的塔身和附属的半圆形回 廊组成,塔身以浮雕方式描绘了当年战胜洪水的生动情节。之后游览**欧式中央大街**,为哈尔滨主要的商业街之一;被誉为欧洲 建筑风格博物馆,包括文艺复兴、巴洛克、折中主义、新艺术运动等各式四大流派建筑。<u>冰雪大世界</u>于 1999 年底在美丽的松花江畔诞生,场面恢宏壮阔,造型大气磅礴。**接著遊覽大劇院外觀**。

第十天 哈爾濱 ~ 上海 ~ 吉隆坡

(早餐)

早餐后,乘车前往机场。

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

UPDATE ON: 11/01/2017



Tour Code: MU 10 MOH

10D9N Beijing.Beiji Village.Genhe.Ergun City.Manzhouli.Hailaer.Qiqihaer.Harbin

DAY 1 Kuala Lumpur ~ Shanghai ~ Beijing (D) Hotel: Commune 1958 Hotel / SML Assemble at International Airport for your flight transit to Beijing. After dinner process to hotel.

DAY 2 Beijing ~ Mohe ~ Beiji Village (B / - / D) Hotel: Arctic Village Hotel / SML After breakfast, transfer to Beijing airport domestic flight to Mohe. Upon arrival, meet and greet by local guide. After that, visit Xishan National Forest Park. After that proceed to Beiji Village and Guanyinshan National scenice area. After dinner process to hotel.

DAY 3 Beiji Village (B/L/D) Hotel: Arctic village Hotel / SML After breakfast, visit the Beiji Village sightseeing, Northest family, Northest post office, Outpost exteri, Arctic pavilion, Arctic sandba, overlook Russian village. After dinner process to hotel.

DAY 4 Beiji village ~ Genhe (B/L/D) Hotel: Genhe City Hotel / SML After breakfast proceed to Aoluguya ethnic Village. The Aoluguya ethnic Village is located in Root River City, the western suburbs, south of State Road 301, the transportation is very convenient. Folk Village total construction area of 58,700 square meters, is a medium-sized conference, leisure, folk show, entertainment for an integrated tourist resorts, is a natural - cultural tourism landscape.

DAY 5 Genhe ~ Ergun City (B/L/D) Hotel: HongShuiQuan Hotel/SML After breakfast proceed to Genhe wetland (buggy car), the Root River wetland protected areas covering 12.6 Wan Gongqing, now the Inner Mongolia autonomous region level nature reserve, located in the root river Argun, DEERBUGAN River and Ha Wuer River Interchange. Further comprising Root River, DEERBUGAN River, Ha Wuer both sides of the river and floodplain, willow thickets, salt grass, blisters sub and its tributaries. Root River wetlands contain a wide range of special alluvial plains, and this forms a delta. Is now China's most complete protection, the largest wetland, known as "Asia's first wetlands." After that proceed to Visit Russian descent family and DIY Russia bread. After dinner proceed to hotel.

DAY 6 Ergun City ~ Manzhouli (B/L/D) Hotel: Matryoshka square Hotel / SML

After breakfast proceed to 186 Ribbon River (Buggy car), 186 This figure is only a milestone in the road here figures are catching up here on the hillside overlooking the junction with Russia's rivers show nine curved eighteen forms, so the establishment of the name here for the 186 ribbons. Many of these are the places where many photographers love to come here. Here the blue sky and white clouds, yurts little, cattle and sheep flocks, magnificent vast. After that proceed to Mammoth Park (buggy car), National exterior, Matryoshka square, Soviet union street. After dinner proceed to hotel.

Manzhouli ~ Hailar (B/L/D) Hotel: JIashihao Hotel / SML

After breakfast proceed to Hulun Lake area Hulun also to "big, live, fat, clean," said the country. "Big" is the lake area has its own record since the largest area of 2,339 square kilometers, the largest freshwater lake in northern China; "live" means Hulun Lake is not a Stagnant lake; "fat" is the lakefront and riverbanks lush pasture, livestock waste and more into lakes, natural bait fish; "clean" is the Lakes Region each river basically no pollution, is a rare pool of clear water. Hulun Huobaohuomiao, Tianshui connected, white sails little, sparkling, come here to travel, not only can enjoy the beautiful scenery, you can also enjoy hundreds of fish and shrimp made of delicious food. After that visit Hulunbeier Prairies, pony wine, Festival obo, Herders home visits, Put on national costume for photograph, enjoy milk product, take lele car, Chinggis khan Square, Hulunbeier ancient city.

DAY 8 Hailar ~ Qiqihar (B/L/D) Hotel: Anyun Hotel / SML

After breakfast proceed to Zhalong Nature Reserve (buggy car) Zhalong Nature Reserve is located in Qiqihar City, more than 30 kilometers southeast, is the world's largest reed wetland, is the home of red-crowned cranes. Red-crowned cranes are endangered birds, the world is now less than two thousand, each year from March to October, about 400 red-crowned crane flying Zhalong wetland breeding stop. Come to Zhalong can see the red-crowned cranes are beautiful posture, they fly or wings, or in the reed staggering foraging, every year

a large number of photographers to capture these beautiful pictures. After that visit to <u>View Grus Japonensis</u>, <u>Wetland boat roving</u>, <u>Mosque</u>, <u>Bukui Old street</u>.

After breakfast, visit to appearance St. Sophia Church Square. Then visit Stalin Park and Flood Control Monument. Park was founded in 1953, is located in the Songhua River south bank, is along embankment Bangshui built ribbon-shaped open park, because Russian classical architectural style and famous. The whole area to flood monument as the center, but also the Harbin symbol to commemorate the Harbin people to overcome two devastating floods established. 13-meter-high monument by the cylinder tower and attached semicircular corridor composition, the tower in relief depicting the year overcome the flood vivid episodes. Upon arrival, visit to Europe Central Street, the main commercial street in Harbin; architectural style known as the European museums, including the Renaissance, baroque, eclecticism, Art Nouveau and other kinds of four schools buildings. Ice & Snow World first organized by the Harbin government in 1999. The ice carvings at the Ice & Snow World are regarded as some of the world's finest examples of ice art, with visitors able to admire some of the largest and most majestic ice-sculpted masterpiece. After that visit to GrandTheater exterior

DAY 10 Harbin ~ ShangHai~Kuala Lumpur (B)
After breakfast, take the coach and proceed to airport.

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **

UPDATE ON: 11/01/2017